
 

 

 

 

DRUSKININKŲ SAVIVALDYBĖS TARYBA 

 

TARYBOS POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2021-04-01  Nr. TP-3 

Druskininkai 

 

Posėdis įvyko  2021-04-01, 10.00 – 10.55 val. 

Posėdžio pirmininkas – Ričardas Malinauskas, savivaldybės meras.  

Protokolą rašė – Živilė Stravinskaitė, Dokumentų ir informacijos skyriaus vedėja.   

Į Druskininkų savivaldybės tarybą išrinkti 25 tarybos nariai.  

Tarybos posėdyje dalyvavo:  24 tarybos nariai. 

Nedalyvavo tarybos nariai: Vidas Stašinskas.  

Kviestieji asmenys: Vilma Jurgelevičienė, savivaldybės administracijos direktorė; Violeta 

Grigorienė, savivaldybės administracijos direktoriaus pavaduotoja; Simonas Kazakevičius, savivaldybės 

mero patarėjas; Dovilė Račienė, Viešųjų pirkimų skyriaus vedėja; Agnė Baranauskaitė, Ūkio ir turto 

valdymo skyriaus vedėja; Eglė Sadauskaitė, Asmens ir visuomenės sveikatos skyriaus vedėja-

savivaldybės gydytoja; Bronė Petrikienė, Socialinės paramos skyriaus vedėjo pavaduotoja; Vaiva 

Žagunienė, Turizmo, kultūros ir komunikacijos skyriaus vedėja; Diana Brown, Švietimo skyriaus vedėja; 

Inga Kostina, Druskininkų visuomenės sveikatos biuro direktorė.  

Darbotvarkė:  

1.Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2015 m. birželio 30 d. sprendimo Nr. T1-69 „Dėl 

Druskininkų savivaldybės administracijos struktūros“ pakeitimo. 

2. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2009 m. rugsėjo 28 d. sprendimo Nr.T1-202 „Dėl 

seniūnaičių sueigos ir išplėstinės seniūnaičių sueigos nuostatų“ pakeitimo.  

3. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2019 m. lapkričio 28 d. sprendimo Nr. T1-163 „Dėl 

prašymo perduoti valstybinės žemės sklypus Druskininkų savivaldybei valdyti, naudoti ir jais disponuoti 

patikėjimo teise“ pakeitimo.  

4. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2019 m. birželio 28 d. sprendimo Nr. T1-76 „Dėl 

Druskininkų savivaldybės šilumos ūkio modernizavimo ir renovavimo sutartimi prisiimtų įsipareigojimų 

vykdymo priežiūros komisijos“ pakeitimo.  

5. Dėl sutikimo perimti valstybės turtą savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo valdyti, naudoti 

ir disponuoti patikėjimo teise Druskininkų savivaldybės mokykloms. 

6. Dėl kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų paskirstymo.  

7. Dėl Druskininkų savivaldybės 2021 – 2023 metų infrastruktūros plėtros priemonių plano 

patvirtinimo.  

8. Dėl sutikimo perimti valstybės turtą – valstybinės reikšmės kelius savivaldybės nuosavybėn ir 

jo perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Druskininkų savivaldybės administracijai.  

9. Dėl keleivių vežimo vietiniais maršrutais kainų ir tarifų.  

10. Dėl viešosios įstaigos Druskininkų ligoninės vadovo darbo užmokesčio. 

11. Dėl viešosios įstaigos Druskininkų pirminės sveikatos priežiūros centro vadovo darbo 

užmokesčio. 

12. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2018 m. birželio 27 d. sprendimo Nr. T1-128  „Dėl 

vienkartinės, tikslinės, periodinės, sąlyginės pašalpų skyrimo Druskininkų savivaldybės gyventojams 

komisijos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo. 



13. Dėl Druskininkų savivaldybės ir Gardino regiono socialinių paslaugų plėtros strategijos 2020-

2025 metams patvirtinimo. 

14. Dėl Druskininkų savivaldybės 2021 metų socialinių paslaugų plano patvirtinimo.  

15. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2019 m. balandžio 29 d. sprendimo Nr. T1-24 „Dėl 

Druskininkų savivaldybės atstovų delegavimo į Ministro Pirmininko potvarkiu sudaromą darbo grupę dėl 

XI pasaulio lietuvių sporto žaidynių organizavimo Druskininkuose“ pakeitimo.  

16. Dėl darbo grupės sudarymo Druskininkų savivaldybės mokyklų tinklo pertvarkos 2021-2025 

metų bendrojo plano projektui parengti. 

17. Dėl Druskininkų savivaldybės visuomenės sveikatos stebėsenos 2019 metų ataskaitos 

patvirtinimo.  

18. Dėl Druskininkų savivaldybės kultūros ir turizmo įstaigų 2020 metų veiklos ataskaitų.  

19. Dėl Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigų ir VšĮ Druskininkų jaunimo užimtumo centro 

2020 metų veiklos ataskaitų. 

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pažymėjo, kad yra gautas Tėvynės sąjungos ir 

Liberalų sąjūdžio frakcijos siūlymas į tarybos posėdžio darbotvarkę įtraukti 2 klausimus: ,,Dėl švietimo 

tinklo pertvarkos projekto“ ir ,,Dėl Lietuvos statistikos departamento pateiktos Druskininkų savivaldybės 

statistikos“. Atkreipė dėmesį, kad komitetų posėdyje buvo nuspręsta šių klausimų neįtraukti į posėdžio 

darbotvarkę. Taip pat pažymėjo, kad savivaldybės administracija siūlo išbraukti 16 darbotvarkės ,,Dėl 

darbo grupės sudarymo Druskininkų savivaldybės mokyklų tinklo pertvarkos 2021-2025 metų bendrojo 

plano projektui parengti“, nes buvo gautas Vyriausiosios tarnybinės etikos komisijos atsakymas, kad 

tarybos nariai, dirbantys mokyklose, negalėtų dalyvauti šios grupės darbe, todėl reikalingas išaiškinimas, 

kas gali dalyvauti šioje darbo grupėje.  

Konstantinas Rečkovas, tarybos narys, pasidžiaugė siūlymu išbraukti 16 darbotvarkės klausimą 

bei pažymėjo, kad  jų frakcija į darbotvarkę siūlo įtraukti du klausimus: ,,Dėl švietimo tinklo pertvarkos 

projekto“, ,,Dėl Lietuvos statistikos departamento pateiktos Druskininkų savivaldybės statistikos“. 

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už tai, kad posėdžio darbotvarkė 

būtų papildyta dviem klausimais: ,,Dėl švietimo tinklo pertvarkos projekto“, ,,Dėl Lietuvos statistikos 

departamento pateiktos Druskininkų savivaldybės statistikos“.  

DALYVAUJA. 24 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 4,  ,,prieš“ ‒ 18, ,,susilaikė“ ‒ 2  (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA. Nepritarti siūlymui tarybos posėdžio darbotvarkę papildyti dviem klausimais: ,,Dėl 

švietimo tinklo pertvarkos projekto“, ,,Dėl Lietuvos statistikos departamento pateiktos Druskininkų 

savivaldybės statistikos“.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už 16 klausimo išbraukimą iš 

darbotvarkės ,,Dėl darbo grupės sudarymo Druskininkų savivaldybės mokyklų tinklo pertvarkos 2021-

2025 metų bendrojo plano projektui parengti“ būtų išbrauktas iš darbotvarkės.  

DALYVAUJA. 24 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 24 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Išbraukti 16 klausimą ,,Dėl darbo grupės sudarymo Druskininkų savivaldybės 

mokyklų tinklo pertvarkos 2021-2025 metų bendrojo plano projektui parengti“ iš  posėdžio darbotvarkės.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už pateiktą posėdžio darbotvarkę be 

16 klausimo.  

DALYVAUJA. 24 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 20, ,,susilaikė“ ‒ 4  (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Patvirtinti pateiktą posėdžio darbotvarkę be 16 darbotvarkės klausimo.  

1. SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2015 m. birželio 30 d. sprendimo Nr. T1-69 

„Dėl Druskininkų savivaldybės administracijos struktūros“ pakeitimas. 

Pranešėja D. Račienė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 24 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 22,  ,,susilaikė“ ‒  2 (balsų dauguma). 



NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

Algis Bolys, tarybos narys, nedalyvavo sprendimo dėl 2 darbotvarkės klausimo priėmime.  

2. SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2009 m. rugsėjo 28 d. sprendimo Nr. T1-202 

„Dėl seniūnaičių sueigos ir išplėstinės seniūnaičių sueigos nuostatų“ pakeitimas.  

Pranešėja D. Račienė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 23 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 21,  ,,susilaikė“ ‒ 2  (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

3. SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2019 m. lapkričio 28 d. sprendimo Nr. T1-

163 „Dėl prašymo perduoti valstybinės žemės sklypus Druskininkų savivaldybei valdyti, naudoti ir jais 

disponuoti patikėjimo teise“ pakeitimas.  

Pranešėja A. Baranauskaitė pristatė sprendimo projektą.  

Antanas Balkė, tarybos narys, pateikė klausimą.  

Pranešėja atsakė į pateiktą klausimą.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, papildė pranešėją.  

DALYVAUJA. 24 tarybos nariai. 

BALSAVO. „už“ – 23,  ,,susilaikė“ ‒  1 (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

Arūnas Večkys, tarybos narys, nedalyvavo sprendimo dėl 4 darbotvarkės klausimo priėmime.  

4. SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2019 m. birželio 28 d. sprendimo Nr. T1-76 

„Dėl Druskininkų savivaldybės šilumos ūkio modernizavimo ir renovavimo sutartimi prisiimtų 

įsipareigojimų vykdymo priežiūros komisijos“ pakeitimas.  

Pranešėja A. Baranauskaitė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 23 tarybos nariai. 

BALSAVO. „už“ – 20,  ,,susilaikė“ ‒ 3  (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

Tarybos nariai Julius Matulevičius, Artūras Skausmenis, Algis Bolys, Arūnas Večkys; Juozas 

Dailydė, Aivaras Kadziauskas nedalyvavo sprendimo dėl 5 darbotvarkės klausimo priėmime.  

5. SVARSTYTA. Sutikimas perimti valstybės turtą savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimas 

valdyti, naudoti ir disponuoti patikėjimo teise Druskininkų savivaldybės mokykloms. 

Pranešėja A. Baranauskaitė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 18 tarybos narių.  

BALSAVO. „už“ –18  (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

6. SVARSTYTA. Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų paskirstymas.  

Pranešėja A. Baranauskaitė pristatė sprendimo projektą.  

Antanas Balkė, tarybos narys, pateikė klausimą. 

Pranešėja atsakė į pateiktą klausimą.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, papildė pranešėją.  

DALYVAUJA. 24 tarybos nariai. 

BALSAVO. „už“ –20,  ,,susilaikė“ ‒ 4  (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

7. SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės 2021 – 2023 metų infrastruktūros plėtros priemonių 

plano patvirtinimas.  

Pranešėja A. Baranauskaitė pristatė sprendimo projektą.  

Antanas Balkė, tarybos narys, pateikė klausimą. 

Pranešėja atsakė į pateiktą klausimą. 

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, papildė pranešėją.  

DALYVAUJA. 24 tarybos nariai. 

BALSAVO. „už“ – 20,  ,,susilaikė“ ‒ 4  (balsų dauguma). 



NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

8. SVARSTYTA. Sutikimas perimti valstybės turtą – valstybinės reikšmės kelius savivaldybės 

nuosavybėn ir jo perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Druskininkų savivaldybės 

administracijai. 

Pranešėja A. Baranauskaitė pristatė sprendimo projektą.  

Konstantinas Rečkovas, tarybos narys, pateikė klausimą.  

Pranešėja atsakė į pateiktą klausimą.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, papildė pranešėją.  

DALYVAUJA. 24 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 24 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

9. SVARSTYTA. Keleivių vežimo vietiniais maršrutais kainos ir tarifai.  

Pranešėja A. Baranauskaitė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 24 tarybos nariai. 

BALSAVO. „už“ – 24 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

Vytautas Kvedaras, tarybos narys, nedalyvavo sprendimo dėl 10 darbotvarkės klausimo priėmime.  

10. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Druskininkų ligoninės vadovo darbo užmokestis. 

Pranešėja E. Sadauskaitė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 23 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 21,  ,,susilaikė“ ‒ 2  (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

Tarybos nariai Vytautas Kvedaras ir Benjaminas Čepas nedalyvavo sprendimo dėl 11 

darbotvarkės klausimo priėmime.  

11.SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Druskininkų pirminės sveikatos priežiūros centro vadovo 

darbo užmokestis. 

Pranešėja E. Sadauskaitė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 22 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 19,  ,,susilaikė“ ‒ 3  (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

Vytautas Kvedaras, tarybos narys, nedalyvavo sprendimų dėl 12, 13 ir 14 darbotvarkės klausimų 

priėmime.  

12.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2018 m. birželio 27 d. sprendimo Nr.T1-128  

„Dėl vienkartinės, tikslinės, periodinės, sąlyginės pašalpų skyrimo Druskininkų savivaldybės 

gyventojams komisijos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja B. Petrikienė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 23 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 23 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

13. SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės ir Gardino regiono socialinių paslaugų plėtros 

strategijos 2020-2025 metams patvirtinimas. 

Pranešėja B. Petrikienė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 23 tarybos nariai. 

BALSAVO. „už“ – 22,  ,,susilaikė“ ‒ 1  (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

14.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės 2021 metų socialinių paslaugų plano 

patvirtinimas.  

Pranešėja B. Petrikienė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 23 tarybos nariai. 

BALSAVO. „už“ – 23  (vienbalsiai). 



NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

15. SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2019 m. balandžio 29 d. sprendimo Nr. T1-

24 „Dėl Druskininkų savivaldybės atstovų delegavimo į Ministro Pirmininko potvarkiu sudaromą darbo 

grupę dėl XI pasaulio lietuvių sporto žaidynių organizavimo Druskininkuose“ pakeitimas.  

Pranešėja V. Žagunienė pristatė sprendimo projektą.  

Konstantinas Rečkovas, tarybos narys, pateikė klausimą.  

Posėdžio pirmininkas atsakė į pateiktą klausimą.  

DALYVAUJA. 24 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 20,  ,,prieš“ ‒ 1, ,,susilaikė“ ‒ 3  (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

16. SVARSTYTA. Darbo grupės sudarymas Druskininkų savivaldybės mokyklų tinklo pertvarkos 

2021-2025 metų bendrojo plano projektui parengti. Buvo išbrauktas iš darbotvarkės.  

17.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės visuomenės sveikatos stebėsenos 2019 metų 

ataskaitos patvirtinimas. 

Pranešėja I. Kostina pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 24 tarybos nariai. 

BALSAVO. „už“ – 23,  ,,susilaikė“ ‒ 1 (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

Artūras Skausmenis, tarybos narys, nedalyvavo sprendimo dėl 18 darbotvarkės klausimo 

priėmime.  

18. SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės kultūros ir turizmo įstaigų 2020 metų veiklos 

ataskaitos.  

Pranešėja V. Žagunienė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 23 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 19,  ,,susilaikė“ ‒ 4  (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

Tarybos nariai Liudas Vaisieta, Julius Matulevičius, Artūras Skausmenis, Aivaras Kadziauskas, 

Algis Bolys ir  Arūnas Večkys nedalyvavo sprendimo dėl 19 darbotvarkės klausimo priėmime. 

19. SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigų ir VšĮ Druskininkų jaunimo 

užimtumo centro 2020 metų veiklos ataskaitos. 

Pranešėja D. Brown pristatė sprendimo projektą.  

Diskusijoje dalyvavo: Antanas Balkė, tarybos narys; Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas; 

Konstantinas Rečkovas, tarybos narys; Antanas Balkė, tarybos narys; Karolis Kaklys, tarybos narys.  

DALYVAUJA. 18 tarybos narių.  

BALSAVO. „už“ – 14,  ,,prieš“ ‒ 1, ,,susilaikė“ ‒ 3  (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

 

 

Posėdžio pirmininkas                        Ričardas Malinauskas  

 

 

 

Protokolą rašė                          Živilė Stravinskaitė                      


